

Protokoll

Styrelsemöte den 15 oktober 2019

Kl. 19.30, Nävestakyrkan

Närvarande

Roland Davidsson (RD), Elin Tärnqvist (ET), Ann Davidsson (AD), Göran Tärnqvist (GT), Jörgen Örnberg (JÖ), Gustav Örnberg (GÖ), Lisbeth Larsson (LL) och Jonas Lundkvist (JL).

1. Inledning

Mötet inleddes med bön.

2. Sekreterare

JL valdes till sekreterare.

3. Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

4. Föregående protokoll

Föregående protokoll lades till handlingarna.

5. Personal

JL redogjorde kort för den regionsgemensamma dagen på Karlskoga FHSK den 12/10 och belyste styrkan i att vara en del av ett sammanhang.

RD redogjorde för en lönerrevision enligt avtal som ger Jonas ny höjd lön från 1 oktober.

6. Diakon

Lyssnarna: JL, Ann Torstadius, Micke Lithell och Anita Dahlberg har haft sitt första möte. Vad de ska göra (lyssna efter Guds ledning i församlingens arbete) känns tydligt. Hur de ska arbeta för att göra det jobbar de vidare med.

Tweens: JL berättade att han just hade kommit från ett möte där han och Susanne Bronegård träffat ledare från Fylstakyrkan i Kumla för att prata ihop sig om ett gemensamt upplägg för mellanstadiebarn. Inplanerat är nu en samling kvällen den 22/11 i Fylstakyrkan. Den kvällen får sedan utvärderas inför våren.

Planering hösten:

- Familjemorgon: I enlighet med mailkonversation i styrelsen under veckan beslutades att ställa in Familjemorgon eftersom för lite förarbete var gjort. Samtal fördes om detta skulle ersättas med en Äventyrsvandring, men vädret verkade för osäkert för det.
- En luciafest planerades förra mötet in till den 14/12 kl 15-17. Frågan har lyfts både i och utanför styrelse om vem som då ansvarar för att arrangera den. LL fick i uppdrag att kontakta EvaLott Sörsäter Olsson om lotterier. Fikagruppen den helgen ansvarar för fiket. JL ansvarar för annonsering, fiskedamm för barn och för att berätta julbudskapet på något sätt.

- Efter gemenskapshelgen: JL berättade att konkreta lärdomar var att vara fler i planeringen av helgen, samt att lägga församlingssamtal på förmiddagen. De som var med under helgen berättade också om det samtal vi haft om att vara en växande församling och om både tacksamhet och vikten av att göra det uttalat att vi uppmuntrar varandra att säga när något blir fel eller oklart.
- Larslundskyrkan har inför terminen fått frågan om de vill komma och fira gudstjänst med oss. De har nu tackat nej till en gudstjänst, men sagt att de gärna skulle vilja mötas till samtalskvällar om vad det är att vara församling. Styrelsen hade svårt att se syftet med de gemensamma samtalen då vi som församlingar befinner oss i helt olika faser. Styrelsen vill dock inte säga nej, utan gav JL i uppdrag att kontakta Larslundskyrkans pastor och be dem förtydliga hur de tänker upplägget.

7. Administration & fastighet

Kassan: SO var under mötet bortrest och ingen ekonomirapport var sammanställd.

Högtalare till cafédelen: Högtalarna har kommit och RD ser i samråd med Samuel Olofsson till att de monteras.

Parkering: RD redogjorde också för planerna för fortsatt arbete med parkeringen. Samtal fördes vikten av cykelställ på den nya parkeringen.

Plats för saker: Styrelsen beslutade att bygga om en toalett i den gamla entrén till förråd för scoutsaker. Det ger plats i förrådet i nya entrén för städsaker. För extra stolar och bord sätts ett skynke upp i den gamla entrén för förvaring i det inre hörnet.

Listor för ansvariga: RD visade ett förslag på ansvar för fika- och städvecka. Han hade också en lista på uppgifter som ligger utanför andra roller men som har gjorts av vana av några. Syftet med den listan är att ge tydliggöra vem som gör vad, att ge mandat, och att ge möjlighet att tacka. Listorna justerades efter samtal i styrelsen och RD ansvarar för att de kommer att komma upp på kommande församlingsmöte och sedan publiceras på hemsidan.

9. Övriga frågor

Kyrkoavgift: JL berättade om möjligheten att ansluta sig till Kyrkoavgift. JL fick efter detta i uppdrag att sprida information om detta via vårt veckomail.

10. Nästa sammanträde

Styrelsen möts igen tisdagen den 12/11 kl 19.30

11. Avslutning

Mötet avslutades.